
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L'AJUNTAMENT D'ARTÀ 
Caràcter: ordinari 
Data: 29 de març de 2001 
Horari: de les 20 hores a les 22.45 hores 
Lloc: sala de sessions de l'Ajuntament 
Hi assisteixen: 
Montserrat Santandreu Ginard, batle 
Elvira Piris Quetglas, regidora 
Jerónimo Ginard Ginard, regidor 
Antònia Tous Ginard, regidora 
Jaume Sureda Bonnín, regidor 
Maria-Antònia Sansó Navarro, regidora 
Antoni Nicolau Massanet, regidor 
José Silva Jiménez, regidor 
Pedro Llinás Morey, regidor 
Magdalena Fuster Lorenzo, regidora 
Apol·lònia Genovart Servera, regidora 
Julen Adrián Gorostiza, regidor 
Mateu Llodrà Sansaloni, secretari accidental 
No hi assisteix: 
Jaume Guiscafrè Danús, regidor 
Ordre del dia 
1. Presa de possessió del senyor Francisco Javier Forteza Hidalgo, en substitució del senyor 
Antonio Nicolau 
Massanet. 
2. Aprovació, si s'escau, de les actes corresponents a les sessions dels dies 27 de juliol, 26 
d'octubre, 22 de 
novembre i 30 de novembre de 2000. 
3. Ratificació, si s'escau, de l'acord de la Comissió de Govern, d'11 de setembre de 2000, 
referent al Pla d'obres 
i serveis 2001. 
4. Aprovació, si s'escau, de la modificació del projecte dels vestidors annexos a la pista 
poliesportiva de la 
Colònia de Sant Pere. 
5. Aprovació, si s'escau, del projecte i del conveni per ampliar el Col·legi Públic Na 
Caragol. 
6. Aprovació, si s'escau, de l'inici de recepció de la recepció de la Urbanització Montferrutx. 
7. Aprovació, si s'escau, del pressupost per a l'any 2001. 
8. Aprovació, si s'escau, de la concertació d'un préstec per a l'equipament del nou Teatre de 
Na Batlessa. 
9. Precs i preguntes. 
Desenvolupament de la sessió 
1. Presa de possessió del senyor Francisco Javier Forteza Hidalgo, en substitució del 
senyor Antonio 
Nicolau Massanet. 
El batle exposa que, tal i com saben tots els assistents, el senyor Antonio Nicolau Massanet 
va dimitir del seu 
càrrec de regidor per no poder dedicar-hi tot el temps necessari. 
Que la Junta Electoral Central ha expedit la credencial de regidor a favor del senyor 
Francisco Javier Forteza 
Hidalgo perquè està inclòs en la llista de candidats presentada pel Partit Popular. 



A continuació, el batle demana al nou regidor si vol prometre o jurar el seu càrrec i el 
regidor contesta que el 
vol prometre. Aleshores el batle li formula la pregunta de rigor, que contesta 
afirmativament: "Prometeu complir 
fidelment les obligacions del càrrec de regidor amb lleialtat al Rei i guardar i fer guardar la 
Constitució com a 
norma fonamental de l'Estat?". La corporació, per unanimitat, declara el senyor Forteza 
integrat a la mateixa. 
2. Aprovació, si s'escau, de les actes corresponents a les sessions dels dies 27 de juliol, 
26 
d'octubre, 22 de novembre i 30 de novembre de 2000 
El secretari accidental llegeix les actes de les sessions que dugué a terme el Ple els dies 27 
de juliol, 26 d'octubre, 
22 de novembre i 30 de novembre de 2000, que s'aproven per unanimitat. 
3. Ratificació, si s'escau, de l'acord de la Comissió de Govern, d'11 de setembre de 
2000, referent 
al Pla d'obres i serveis 2001 
El batle exposa que la Comissió de Govern d'aquest Ajuntament, en sessió de dia 11 de 
setembre de 2000, va 
acordar incloure les obres de renovació de la xarxa de sanejament i d'abastament, i de 
condicionament de dues 
pistes de tennis en el Pla plurianual corresponent a l'any 2001 del Pla d'obres i serveis; i, 
essent aquesta una 
competència del Ple, demana la ratificació d'aquest acord per la corporació. 
Tots els grups s'hi mostren d'acord. 
Es vota l'assumpte i, per unanimitat, s'acorda: 
1. Ratificar l'acord de Comissió de Govern, de dia 11 de setembre de 2000, referent al Pla 
d'obres i serveis de 
2001, segons el qual es va ratificar incloure les obres següents en el Pla plurianual 
corresponent a l'any 2001, 
amb el pressupost següent: 
- Renovació de la xarxa de sanejament i d'abastament............. 50.000.000 PTA 
- Condicionament de dues pistes de tennis................................... 18.851.000 PTA 
2. Trametre aquest acord al Consell Insular de Mallorca. 
4. Aprovació, si s'escau, de la modificació del projecte dels vestidors annexos a la pista 
poliesportiva 
de la Colònia de Sant Pere 
El senyor Llinàs diu que la modificació consisteix en substituir la coberta metàl·lica que es 
preveu en el projecte 
inicial per una coberta plana convencional de formigó i en preparar el terrat per instal·lar-hi 
plaques d'energia 
solar i per construir una escala per poder-hi accedir. Seguidament, explica les dades del 
projecte. 
El senyor Sureda (PP) diu que li sembla adequat fer el canvi a coberta plana i que votaran a 
favor. 
La senyora Genovart (UM) diu que també li sembla bé. 
El senyor Adrián (EU-Els Verds) diu que li sembla bé perquè és la primera instal·lació 
esportiva que estarà 
dotada d'energia solar. 
El senyor Llinàs manifesta que l'energia obtinguda amb aquest sistema no serà suficient i 
que s'haurà de 
completar amb gas butà. 



Es vota l'assumpte i, per unanimitat, s'acorda aprovar la modificació del projecte dels 
vestidors annexos a la pista 
poliesportiva de la Colònia de Sant Pere, redactada per l'arquitecte municipal, Mateu Carrió 
Muntaner. 
5 . Aprovació, si s'escau, del projecte i del conveni per ampliar el Col·legi Públic Na 
Caragol 
El batle explica en què consisteix la reforma, com és el conveni i les millores que comporta. 
Seguidament, es passa al torn d'intervencions. 
El senyor Sureda (PP) diu que ho veu molt positiu i, sobretot, perquè la Conselleria finança 
les obres. 
La senyora Genovart (UM) diu que li sembla bé el conveni, perquè està assegurat el seu 
finançament. 
El senyor Adrián (EU-Els Verds) diu que li agrada que es vagin recollint els seus 
suggeriments en allò que es 
refereix a barres arquitectòniques. Al mateix temps, demana que es treballi en la possibilitat 
d'instal·lar energia 
fotovoltaica i tèrmica i de convertir una finestra de cada aula amb un portal d'accés des de 
l'exterior. 
Es vota l'assumpte i, per unanimitat, s'acorda: 
1. Aprovar el conveni entre la comunitat autònoma de les Illes Balears, representada per la 
Conselleria 
d'Educació i Cultura, i l'Ajuntament d'Artà per dur a terme les obres d'ampliació de tres 
aules i d'un gimnàs al 
Col·legi Públic Na Caragol. Així, amb l'aprovació d'aquest conveni, l'Ajuntament s'adhereix 
al conveni subscrit 
entre el Banco de Crédito Local de España,SA i la comunitat autònoma de les Illes Balears, 
mitjançant la 
Conselleria d'Hisenda i Pressuposts, per finançar les obres esmentades. 
2. Aprovar el conveni de cessió de crèdit entre el Banco de Crédito Local de España, SA, 
com a banc 
cessionari, i l'Ajuntament d'Artà com a cedent, en els mateixos termes que apareix redactat 
a l'expedient. I 
sol·licitar, d'acord amb la clàusula tercera del conveni signat en data 3 d'agost de 2000 entre 
la comunitat 
autònoma de les Illes Balears i el Banco de Crédito Local de España, SA, al banc esmentat 
l'adquisició del dret 
de crèdit que emana d'aquest conveni d'obres. 
3. Obrir en el Banco de Crédito Local de España un compte corrent als efectes del que 
estableix la clàusula 
2.2 del contracte de cessió de drets de crèdits, amb les clàusules i les condicions que, 
lliurement, es determinin 
en aquests efectes. 
4. Facultar el batle perquè pugui signar els documents que siguin necessaris per acomplir 
aquest acord. 
5. Aprovar el projecte redactat pels arquitectes Andreas Schulz i Eduardo Aguasca Solé per 
dur a terme les 
obres d'ampliació de tres aules i d'un gimnàs en el Col·legi Públic de Na Caragol. 
6. Trametre aquest acord a la Conselleria d'Educació i Cultura. 
6. Aprovació, si s'escau, de l'inici de la recepció de la Urbanització de Montferrutx 
El batle exposa als assistents que, quan es va declarar la moratòria de les urbanitzacions 
veïnes, es va incloure 



la de Montferrutx, cosa totalment injusta, sobretot des que es va modificar la dotació dels 
serveis i la urbanització 
va restar completada del tot. 
També exposa que, per poder-la excloure de la moratòria, s'ha de recepcionar per part de 
l'Ajuntament i, en 
aquest sentit, s'han fet tot els tràmits prevists en els decrets corresponents. 
Per això, proposa a la corporació iniciar-ne la recepció. 
El senyor Sureda (PP) diu que és una urbanització consolidada i considera injusta la 
moratòria a les que estan 
consolidades. 
La senyora Genovart (UM) diu que també considera injusta la moratòria. 
El senyor Adrián (EU-Els Verds) manifesta que s'ajusta a la normativa i que no té res a dir. 
També diu que es 
modifiquen els serveis, però que falten les zones verdes. 
El batle diu que, en relació a les zones verdes, estan fent feina amb l'associació de veïns en 
allò que es refereix 
a neteja i a nous projectes per embellir-les i deixar-les a gust de tos els qui hi resideixen. 
Es vota l'assumpte i, per unanimitat, s'acorda: 
1. Iniciar d'ofici la recepció de la Urbanització de Montferrutx. 
2. Publicar aquest acord en el tauler d'anuncis de l'Ajuntament i en el BOIB per concedir un 
termini d'un mes 
perquè les persones interessades puguin presentar les al·legacions per defensar els seus 
interessos legítims. 
3. Publicar l'obertura del tràmit d'al·legacions en un dels diaris de major difusió dins l'àmbit 
d'aquesta comunitat 
autònoma. 
7. Aprovació, si s'escau, del pressupost per a l'any 2001 
El batle diu que el pressupost de l'Ajuntament per a l'any 2001 s'apuja a la quantitat de 
1.719.500.000 PTA i 
l'explica detalladament per capítols, tant d'ingressos com de despeses, i en ressalta les 
partides més importants. 
A continuació, es passa al torn d'intervencions dels grups. 
El senyor Sureda (PP) diu que benvingut sigui aquest punt, perquè en aquesta casa és 
costum presentar el 
pressupost amb retard. 
En quant a les despeses i a la plantilla diu que troba a faltar una plaça d'arquitecte a jornada 
completa perque 
és del tot necessària i no es pot perllongar més per: descol·lapsar el servei, millorar-lo i 
disminuir-ne els costos. 
Pel que fa als ingressos, diu que el seu grup considera elevat el capítol de préstecs i això, i 
el motiu és que els 
ingressos només basten per cobrir la despesa corrent, que les inversions es financen en un 
39 % amb préstec, 
que veu massa endeutament i que considera que s'han d'augmentar els fons propis. 
La senyora Genovart (UM) diu que té respecte pels números, que veu que l'increment l'han 
motivat les 
inversions, que pot ser que hi hagi gent que consideri que hi ha serveis més necessaris que 
el Teatre, que està 
satisfeta per les subvencions que es preveu rebre, que veu que les inversions són necessàries 
i que considera 
que els pressupostos estan molt elaborats. Com a conclusió diu que votarà a favor. 



El senyor Adrián (EU-Els Verds) diu que votarà en contra pels següents motius: es presenta 
tard, de males 
maneres i amb manca de discussió; considera que es va executar malament el de l'any 
anterior; que la 
documentació li va arribar tard i fa referència a les dates en què l'ha rebuda; diu que 
considera que hi ha moltes 
de partides que, com l'any passat, no s'executaran i les enumera; i diu les mancances que ha 
trobat en el 
pressupost. 
En quant a la plantilla diu: que les despeses de personal s'aproven abans d'aprovar el 
conveni; que valora que 
es convoquin noves places; que està en contra dels càrrecs de confiança; que hi ha 50 % de 
la plantilla que són 
places de duració determinada i que n'hi ha que són molt necessàries, i així ho justifiquen 
les despeses del servei, 
com són les d'arquitecte, d'aparellador, d'inspector d'obres i d'administratiu d'obres. 
D'una altra banda, posa de manifest que hi ha una mala gestió en disciplina urbanística; 
demana quina empresa 
fa les ordenances; demana com s'han quantificat les partides d'assignacions a partits polítics; 
considera que les 
festes estan mal gestionades; que no estan informats del projecte Ferrutx; i que, si bé no es 
poden oposar a les 
inversions que s'han de fer en el carrer de Ciutat, les consideren una passa enrere i proposa 
una via per als 
vianants que uneixi les zones escolars i esportives. 
També reivindica el seu ingrés en el Patronat de la Residència de Persones Majors. 
També diu que hi ha trobat les mancances següents, a les previsions: energia fotovoltaica, 
les escoles de la 
Colònia, can Solivellas, compra de finques per a l'escoleta de 0 a 6 anys, espais lliures 
públics, sòl per a 
habitatges socials, casal de joves insuficient, cobrir el sòl del Poliesportiu per a altres usos i 
atenció d'immigrants. 
En quant als ingressos, diu que les previsions en multes són baixes, sobretot si es té en 
compte les d'infraccions 
urbanístiques. 
Com a conclusió, diu que considera el pressupost presentat inacceptable, per la qual cosa 
votarà en contra. 
Es vota l'assumpte i, per 8 vots a favor (UIA, PSOE, UM) i 4 en contra (PP i EU-EV), 
s'acorda: 
1. Aprovar el pressupost per a l'exercici de 2001 per l'import de 1.719.500.000 PTA i les 
bases d'execució i la 
plantilla de personal. 
2. Publicar l'anunci corresponent en el BOIB perquè es puguin fer les reclamacions que es 
creguin pertinents 
durant el termini de quinze dies, comptadors a partir de l'endemà d'haver-se publicat. 
8. Aprovació, si s'escau, de la concertació d'un préstec per a l'equipament del nou 
Teatre de Na 
Batlessa 
El batle diu que, com saben tots els regidors, aquest punt no consta en l'ordre del dia, si bé 
ja és va tractar a 
comissió informativa perquè és necessari fer aquest préstec i, en conseqüència, demana la 
seva inclusió. 



Els assistents acorden, per unanimitat, incloure aquest punt en l'ordre de dia. 
A continuació, el batle recorda als regidors que en el pressupost de 2000 es varen preveure 
tres préstecs per 
finançar inversions del mateix exercici. Que el Ple de l'Ajuntament, a la sessió de 12 de 
setembre de 2000, va 
acordar concertar els préstecs amb el Banc Central Hispano Americano, per ser l'oferta més 
avantatjosa 
econòmicament per als interessos municipals i, si bé el tipus d'interès ofertat era el mateix 
que el del BBA, es 
va decantar per la del BCH perquè té oberta una oficina en el nostre municipi. 
A la mateixa sessió del Ple ja es va aprovar la concertació del que corresponia a l'ampliació 
del Cementeri 
municipal i ara s'ha de concertar el que es preveu per a equipar el Teatre, per la qual cosa 
demana l'aprovació 
corresponent. 
Tots els grups mostren la seva conformitat amb la proposta del batle. 
Es vota l'assumpte i, per unanimitat, i per tant amb la majoria absoluta que es requereix en 
l'article 47.3.g de la 
LBRL, s'acorda: 
1. Aprovar la concertació d'un préstec amb el Banc Central Hispano per finançar 
l'equipament del Teatre, 
d'acord amb les condicions següents: 
- Import: 75.000.000 PTA 
- Interès: EURIBOR + 0,05 punts i revisió anual. 
- Mancança: 2 anys 
- Pagament d'interessos: trimestral 
- Sense cap tipus de comissió. 
2. Facultar el batle perquè signi tots els documents necessaris per formalitzar el préstec. 
3. Trametre aquest acord al Banc Central Hispano. 
9. Precs i preguntes 
A continuació el batle diu que en primer lloc s'ha votar si es tracta o no la moció presentada 
pel senyor Adrián 
(EU-Els Verds), sobre la modificació del Patronat de la Residència de Persones Majors. Es 
vota l'assumpte i, 
per 2 vots a favor (UM i EU-Els Verds), 7 en contra (UIA i PSOE) i 3 abstencions (PP), 
s'acorda no tractar 
la moció. 
A continuació el batle diu al senyor Adrián que comenci a llegir les preguntes que ha 
presentat i el senyor Adrián 
les llegeix. 
1. Quan estarà llista la memòria del SEM? 
Resposta: 
Quan estigui llesta li farem arribar. 
2. Hi ha constància en aquesta memòria de l'avaluació de l'experiència pilot de l'aula de 2 
anys (escoleta de Na 
Caragol) durant el curs 99-00? 
Resposta: 
Sí. 
El senyor Adrián demana que consti en acta que li agradaria veure les avaluacions. 
3. Quin sentit té fer una memòria del curs 99-00 si per quan estigui acabada no tendrà cap 
possibilitat de 
proposta de millora per al curs següent, l'actual 00-01, que ja enfila el darrer trimestre? 



Resposta: 
El SEM té altres prioritats. De tota manera l'autoavaluació en el SEM és constant. 
4. Així i tot, quines mesures concretes de millora proposa la memòria? 
Resposta: 
Respecte de l'escoleta, es pretén que el SEM col·labori en la confecció de la memòria, de la 
programació i del 
material didàctic, entre d'altres qüestions. 
5. A la discussió de la moció presentada per EU-EV al passat plenari del mes de novembre, 
la regidora Elvira 
Piris va afirmar que no tenien dades econòmiques relatives al funcionament de l'escoleta i 
que això impedia 
prendre cap decisió sobre la petició de municipalització del servei, expressada per l'AMPA 
de Na Caragol i per 
aquest regidor d'EU-EV. Ha aconseguit la Sra. Piris aquesta informació? 
Resposta: 
No. Els diferents contactes que s'han tengut amb l'AMPA, per part de l'Ajuntament, han 
anat en un altre sentit 
i es proposa signar un acord entre l'AMPA i l'Ajuntament per sufragar part de les despeses 
d'aquest servei. 
6. En cas negatiu, quant trigarà en tenir-la? En cas afirmatiu, quines dades ha obtingut i 
quines repercussions 
tenen sobre la proposta de municipalització del servei? 
Resposta: 
Continuam mantenint contactes. 
7. Quants alumnes per aula hi ha actualment a l'escoleta de Na Caragol? 
Resposta: 
26 alumnes: 16 entre 2 i 3 anys, i 10 entre 1 i 2. 
8. Quants hi pot haver, legalment, segons les ràtios en vigor? 
Resposta: 
Entre 1 i 2 anys: 1/13 
Entre 2 i 3 anys: 1/20 
2 mestres 
9. S'ha plantejat l'Equip de Govern la necessitat d'ampliar les aules de l'escoleta de dos 
anys? 
Resposta: 
Sí. 
10. Ha estudiat l'Equip de Govern la possibilitat de sol·licitar a la Conselleria d'Educació del 
Govern de les Illes 
Balears la construcció d'un nou centre d'educació infantil de 0 a 6 anys de titularitat 
pública? (titularitat, pel que 
respecta al 1r cicle d'educació infantil 0-3 anys, si es vol, transitòriament, compartida entre 
el Govern i 
l'Ajuntament fins que sigui totalment absorbit pel Govern). 
Resposta: 
Sí. 
11. Quants expedients d'infracció urbanística s'han esmenat o reparat fins ara per estar 
deficientment tramitats? 
Quines deficiències s'han esmenat? 
Resposta: 
19 expedients: canvis d'instructor; inicis dels sancionadors, si n'és el cas; i informes de 
demolició i proposta, si 
n'és el cas. 



12. Quants estan pendents d'esmenar? Estan entre ells els de STATUS Artà SL? 
Resposta: 
Prop de cinquanta. 
Sí. 
13. Quantes propostes de demolició se'n deriven, dels expedients esmenats? 
Resposta: 
7 de notificades. 
14. A quant s'apuja l'import de les multes que estan proposades a promotors, contractistes i 
arquitectes per 
aquests expedients? 
Resposta: 
A 19.185.126 PTA. 
15. Quins són els criteris que ha aplicat l'Equip de Govern a l'hora de decidir l'import de les 
multes d'aquests 
expedients en sòl rústic protegit i en sòl rústic no protegit? En què es fonamenten (a més, és 
clar, de la voluntat 
política de l'Equip de Govern)? 
Resposta: 
Segons l'article 47 de la Llei 10/1990, de disciplina urbanística, es pot aplicar entre el 100 
% i el 200 % del 
pressupost, i l'Equip de Govern s'atendrà a aquest marge. 
El senyor Adrián demana que consti en acta que el batle no li contesta la pregunta tant en 
allò a què es refereix 
a sòl rústic com a urbà. 
16. Quin criteri aplicarà l'Equip de Govern per establir el percentatge sobre la valoració de 
les obres il·legals i 
il·legalitzables en el cas de les multes que es derivin de l'expedient del Sr. Becker (STATUS 
Artà SL)? 
Resposta: 
Si arriba el cas, ja es decidirà. 
17. Qui serà l'instructor d'aquest expedient? 
Resposta: 
Si arribat el cas, ja es decidirà. 
18. Quins criteris (concrets, si us plau) fa servir (o ha fet servir recentment) l'Equip de 
Govern a l'hora 
d'acceptar o de rebutjar recursos a les multes imposades per expedients d'infracció 
urbanística? 
Resposta: 
Depèn de la casuística de cada expedient i de la justificació que s'hagi aportat en el recurs. 
19. Quan es podrà realitzar aquesta activitat de promoció del compostatge domèstic que, en 
el plenari de dia 1 
febrer, es va anunciar per a la primavera? 
Resposta: 
Durant el mes de maig, segurament un dissabte al matí. 
20. Està previst distribuir compostadors? 
Resposta: 
Sí. El CIM n'aportarà entre 20 i 25 per a Artà i la Colònia. 
21. Quant va aportar l'Ajuntament d'Artà al Projecte Ferrutx a l'exercici de l'any 2000? 
Resposta: 
5.000.000 PTA, en data de 15 de desembre de 2000 (partida 7511-62700 del pressupost de 
despeses de 2000) 
22. Quan podrem veure les factures i les justificacions d'aquestes despeses? 



Resposta: 
Pròximament, quan ens les aporti l'entitat que comptabilitza el projecte. 
23. Quins criteris ha tengut la Comissió de Govern a l'hora d'encarregar els projectes del 
Centre de Dia de Sa 
Clota, de l'escola de La Colònia i de la remodelació del nou edifici municipal de Can 
Solivelles? 
Resposta: 
La necessitat de crear noves infraestructures necessàries per als ciutadans del nostre 
municipi. 
24. Pensa l'Equip de Govern seguir decidint de manera unilateral projectes com aquests, i 
negant a l'oposició la 
possibilitat de discutir-los en Comissió Informativa i en Plenari? 
Resposta: 
Tot i que discutir amb segons quina oposició és bastant infructuós, quan comptem amb els 
avantprojectes 
corresponents ja els tractarem en comissió. 
El senyor Adrián demana que consti en acta que els fruits de la dicussió han provocat tres 
suggeriments. 
25. Enguany, també, la regidora de festes seguirà negant la possibilitat de participar en una 
comissió de festes 
pública i oberta a tots els que estan disposats a col·laborar i millorar les festes de Sant 
Salvador? 
Resposta: 
La possibilitat de participar, col·laborar i millorar les festes de Sant Salvador i totes les 
altres sempre ha existit 
i continuarà existint per part de la regidora i de l'Equip de Govern. 
Acords 
1. Declarar el senyor Forteza integrant de la corporació municipal. 
2. Aprovar, per unanimitat, les actes de Ple de les sessions dels dies 27 de juliol, 26 
d'octubre, 22 de novembre 
i 30 de novembre de 2000. 
3. Ratificar, per unanimitat, l'acord de la Comissió de Govern, de dia 11 de setembre de 
2000, referent al Pla 
d'obres i serveis de 2001, segons el qual es va ratificar incloure les obres següents en el Pla 
plurianual 
corresponent a l'any 2001, amb el pressupost següent: 
- Renovació de la xarxa de sanejament i d'abastament 50.000.000 PTA 
- Condicionament de sues pistes de tennis 18.851.000 PTA 
Trametre aquest acord al Consell Insular de Mallorca 
4. Aprovar, per unanimitat, la modificació del projecte dels vestidors annexos a la pista 
poliesportiva de la 
Colònia de Sant Pere, redactada per l'arquitecte municipal, Mateu Carrió Muntaner. 
5. Aprovar, per unanimitat, el conveni entre la comunitat autònoma de les Illes Balears, 
representada per la 
Conselleria d'Educació i Cultura, i l'Ajuntament d'Artà per dur a terme les obres d'ampliació 
de tres aules i d'un 
gimnàs al Col·legi Públic Na Caragol. Així, amb l'aprovació d'aquest conveni, l'Ajuntament 
s'adhereix al conveni 
subscrit entre el Banco de Crédito Local de España,SA i la comunitat autònoma de les Illes 
Balears, mitjançant 
la Conselleria d'Hisenda i Pressuposts, per finançar les obres esmentades. 



Aprovar el conveni de cessió de crèdit entre el Banco de Crédito Local de España, SA, com 
a banc cessionari, 
i l'Ajuntament d'Artà com a cedent, en els mateixos termes que apareix redactat a 
l'expedient. I sol·licitar, 
d'acord amb la clàusula tercera del conveni signat en data 3 d'agost de 2000 entre la 
comunitat autònoma de les 
Illes Balears i el Banco de Crédito Local de España, SA, al banc esmentat l'adquisició del 
dret de crèdit que 
emana d'aquest conveni d'obres. 
Obrir en el Banco de Crédito Local de España un compte corrent als efectes del que 
estableix la clàusula 2.2 
del contracte de cessió de drets de crèdits, amb les clàusules i les condicions que, 
lliurement, es determinin en 
aquests efectes. 
Facultar el batle perquè pugui signar els documents que siguin necessaris per acomplir 
aquest acord. 
Aprovar el projecte redactat pels arquitectes Andreas Schulz i Eduardo Aguasca Solé per 
dur a terme les obres 
d'ampliació de tres aules i d'un gimnàs en el Col·legi Públic de Na Caragol. 
Trametre aquest acord a la Conselleria d'Educació i Cultura. 
6. Acordar, per unanimitat, iniciar d'ofici la recepció de la Urbanització de Monferrutx. 
Publicar aquest acord en el tauler d'anuncis de l'Ajuntament i en el BOIB per concedir el 
termini d'un mes 
perquè les persones interessades puguin presentar les al·legacions per defensar els seus 
interessos legítims. 
Publicar l'obertura del tràmit d'al·legacions en un dels diaris de major difusió dins l'àmbit 
d'aquesta comunitat 
autònoma. 
7. Aprovar, per 8 vots a favor (UIA, PSOE i UM) i 4 en contra (PP i EU-EV), el pressupost 
per a l'exercici 
de 2001 per l'import de 1.719.500.000 PTA. 
Publicar l'anunci del pressupost en el BOIB perquè es puguin fer les reclamacions que es 
creguin pertinents. 
8. Acordar, per unanimitat, incloure aquest punt (Aprovació, si s'escau, de la concertació 
d'un préstec per a 
l'equipament del nou Teatre de Na Batlessa) en l'ordre del dia. 
Aprovar, per unanimitat, la concertació d'un préstec amb el Banc Central Hispano per 
finançar l'equipament del 
Teatre, d'acord amb les condicions següents: 
- Import: 75.000.000 PTA 
- Interès: EURIBOR + 0,5 punts i revisió anual 
- Mancança: 2 anys 
- Pagament d'interessos: trimestral 
- Sense cap tipus de comissió. 
Facultar el batle perquè signi tots els documents necessaris per formalitzar el préstec. 
Trametre aquest acord al Banc Central Hispano. 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
El secretari accidental Vist i plau 
El batle 


